

116-C

ADV Machinery

116-C-series

手推式砂带打磨机

Hand push belt grinding machine



产品功能和特点

Product functions and features

- ★ 产品切削力大，能快速且均匀的去金属氧化皮，焊缝等，显著提升工作效率
The product has strong cutting force and can quickly and evenly remove metal oxide scale, welds, etc., significantly improving work efficiency
- ★ 砂轮磨料带与工件接触，易于推动，能够轻松应对不同尺寸的工件表面
The abrasive belt of the grinding wheel is in contact with the workpiece, easy to push, and can easily handle workpiece surfaces of different sizes.
- ★ 接触轮两侧设有磨削深度调节装置，限制磨削深度，保证焊缝磨平而不损伤材料
Grinding depth adjustment devices are provided on both sides of the contact wheel to limit the grinding depth and ensure that the weld is ground flat without damaging the material.
- ★ 可根据不同的抛光需求更换不同的磨具，支持多种工作宽度（75,100,150mm可选）
Different abrasives can be replaced according to different polishing requirements, supporting a variety of working widths (75, 100, 150mm optional)
- ★ 选配湿式集尘器,工作时吸走粉尘，保护操作人员健康
Optional wet dust collector to absorb dust during operation and protect the health of operators

基本参数
Basic parameters

有效加工宽度 Effective processing width	75,150mm (3",5.9")	电机转速 Motor speed	2800/1400r/min
有效加工长度 Effective processing length	2000mm (78.4")	机器尺寸 Machine dimensions	1000*850*550mm (39.4*33.5*21.7 ")
砂带速度 Abrasive belt speed	15-30m/s,18-36m/s	电机功率 motor power	2.5kw/3.3kw

定制机型
Customized models

